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Even bellen met zijn 3-en?

Met vriendelijke groet,

Ministerie van Volksgezondheid, Welzijn en Sport
Directie Macro-Economische Vraagstukken en Arbeidsmarkt
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Graag jullie advies hoe te reageren

Verzonden met BlackBerry Work
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Onderwerp: RE: 2-pager onverplicht tegemoetkoming

geste [EXEEE
Dank voor je bericht.

Wat WIZ betreft toch nog een enkele nuancering:
In de nota is over de voorstellen opgenomen: WJZ wijst dit ten zeerste af vanwege de aan een dergelijke optie verbonden
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nadelen.

Wat betreft de interdepartementale afstemming, die niet op besluitvorming was gericht, nog het volgende: bespreking in het

gremium op 29 april en 31 mei jl., is goed verlopen. Het verslag was op hoofdlijnen en bevatte de besproken aandachtspunten.
Op 3 juni hoorde WJZ dat er al een nota naar de minister is gegaan, met een voorstel over een onverplichte tegemoetkoming.
Die nota is niet met W1Z afgestemd. De (begrijpelijke) haast was vanwege het Kamerdebat op 3 juni 2021. W]Z heeft over de

gang van zaken verbazing uitgesproken en het ook gemeld in het wekelijkse overleg. Op 7 juni hoorden we dat uitkomst van de

Covidstaf was dat de minister zich kan vinden in ‘de voorgestelde lijn’ en dat ze de kwestie aan de hand van een 2-pager in de

MR van 18 juni wilde bespreken. WJZ heeft op 8 juni meegekeken naar een concept 2-pager, maar dat concept bevatte nog

geen voorstel (meer beschrijving casus, relevante overwegingen en aandachtspunten). WJZ heeft ermee ingestemd om dat

concept op zichzelf niet aan het gremium voor te leggen.

Volgende versies van de concept 2-pager of opmerkingen uit de lijn zijn ons niet bekend.

Met vriendelijke groet,

Dubbel


